

Dear Students,

Welcome back! As the year begins, I wish all KTC students a wonderful school year.

In view of the recent upsurge in confirmed COVID-19 cases, we should stay vigilant and continue to have anti-epidemic measures in place. Please complete a rapid antigen test (RAT) every day before coming to school and report your RAT results via the following online platform: <https://day.sfc-plk.edu.hk/webrat/default.aspx>.

You can open the URL on your mobile browser and take a photo of the test result using your mobile device. Your student ID required for registration is available on <https://day.sfc-plk.edu.hk/news/news/student%20id.pdf>.

Vaccination is still the most effective safeguard measure as it can prevent severe cases and reduce the risk of fatalities effectively. We encourage you to get fully vaccinated early. If you have already received the first and second doses of the vaccine, we encourage you to receive the third dose by following the latest Government recommendation in order to achieve comprehensive and enhanced protection.

Should you require more info, please contact your mentor. I hope to see you soon on campus.

Yours sincerely,
Yau Man Kwong
Principal

各位同學：

歡迎回到校園！

請記得每天回校前進行快速抗原測試(RAT)，再將測試結果上載於登記平台：
<https://day.sfc-plk.edu.hk/webrat/default.aspx>。

請用手機拍照記錄測試結果，再以手機的瀏覽器直接開啟登記平台上載結果；你需要以學生編號進行登記，學生編號可於 <https://day.sfc-plk.edu.hk/news/news/student%20id.pdf> 找到。

同時，校方鼓勵大家及早接種疫苗，接種疫苗依然是目前最有效的防禦方法，可以減低重症及死亡風險。倘若已接種第一劑及第二劑疫苗，請大家按政府的最新建議盡快接種第三劑疫苗，以獲得更全面和有效的保護。

如大家需要更多資訊，可聯絡你們的導師。期待在校園見到大家。

校長
邱萬光